
V druhej časti sa zapodieva kaloidno^diperznými systémami,, 
optickými a kinetickými vlastnosťami koloidných systémov, 'absorp
ciou, sólmi hydrofóbnych a hydrofílnych ikoloidov a napokon gélmi. 

M. Zikmund. 

S P O L K O V É Z V E S T I 

Na výborovej schôdzke SChS, ktorá bola 19. marca 1950 v Bra
tislave, oznámil predseda Prof. Dr. J. G a š p e r í k, že Komisia pre 
ustálenie slovenského oheniicko-technologického názvoslovia při
členila sa k Jazykovednému ústavu Slovenskej akadémie vied a 
umení. 

V ďalšej časti schôdzky kol. R e m e n e c oznámil, že do Spol
ku sa prihlásilo 29 nových členov. Súčasne konštatoval, že 23 sta
rých členov už viac Tokov neplatí členské príspevky. Výbor sa 
usniesol, že ich treba ešte raz vyzvať, aby si riadne plnili svoje 
členské povinnoeti. Ak táto výzva nebude mať očakávaný výsledok, 
treba ich zo soznamu členov vytrieť. 

Kol. p of. B e s e d a referoval o úprave miestností, ktoré boly 
Spolku pridelené PPO. Oznámil, že jedna veľká miestnosť sa bude 
používať ako čitáreň ia prednášková sieň, jedna kancelárska miest
nosť bude slúžiť SChS a druhá administrácii Chemických zvestí. 
Kol. Ing. F u r d í k navrhol, aby Spolok zakúpil premietací prí
stroj, ktorý by sme používali pri prednáškach. Návrh bol prijatý. 

Kol. Prof. Ing. Dr. G r e g o r podal vzdělávateľskú zprávu. 
Konštatoval, že prednáškový program je obsadený až do mája. 
Podal sa aj návrh, aby/ sa prednášky usporiadaly aj mimo Brati
slavu, napr., v Žiline, čím by sa ^záujem isto pozoruhodne izvýšil. 
Uvažuje sa aj o utvorení odbočiek Spolku v Žiline a v Košiciach. 

Ďalším bodom programu bola vydavateľská činnosť. Konštato
valo sa, že sadzba knihy Prof. Ing. Dr.. V a š á t k a je hotová, a už 
čoskoro sa objaví na knižnom trhu. Je želateľné, aby záujemci už 
teraz podali záväzné objednávky, lebo náklad je značne obmedzený. 

Zfc. 
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